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Abstract (en)
The invention relates to a non-explosive medium/low tension transformer under permanent overload conditions. The transformer comprises a metal
case 1 containing the insulated primary and secondary transformation windings. The transformation windings 2 are immersed in an insulating fluid
20. The insulation of the primary and secondary windings 2 is achieved per pair of synthetic insulating materials (10, 20). Application to transformers
such as transformers suspended on poles or fixed transformers. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un transformateur moyenne/ basse tension non explosif en régime de surchage permanente. Le transformateur comprend une
cuve métallique 1 contenant les enroulements isolés primaire et secondaire de transformation. Les enroulements de transformation 2 sont immergés
dans un fluide isolant 20. L'isolation des enroulements primaire et secondaire 2 est réalisée par couple de matériaux isolants synthétiques (10, 20).
Application au transformateur tels que les transformateurs suspendus sur poteaux ou à des transformateurs fixes. <IMAGE>
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